
 

 

 

 

                     Z Á P I S 
 

z 8. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané dne 5.10.2011 
  

 

Dne 5. 10. 2011 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Základní škola Karlovy Vary, Poštovní 19 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16.50 hodin 

Přítomni: Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, Věra Bartůňková, JUDr. Radan Večerka, 

Mgr. Jana Petříková, Zdeněk Slába 

Omluveni: Mgr. Vladimír Hůrka 

Neomluveni:  /  

Hosté: / 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu č. 7/2011 

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 31.8.2011 

4. Příprava zprávy o stavu a rozvoji škol a školských zařízení zřizovaných SM K. Vary 

5. Různé, diskuze 

6. Návrh usnesení 

7. Závěr 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Hana Janischová.  

 

1. Schválení programu 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

2. Schválení zápisu č. 7/2011 

Zápis č. 7/2011 z jednání Komise ŠVD dne 31. 8. 2011 byl všemi přítomnými členy schválen. 

 



3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 31. 8. 2011 

a) splněno, metodická schůzka ekonomů a ředitelů škol je v jednání, uskuteční se do 14 dnů 

b) splněno, roční plán akcí MMKV je připraven k distribuci  

c) v rámci propagace nelze vyčlenit objem finančních prostředků, dle „Zásad“ lze požadovat            

finance pouze na jednotlivé akce a to na základě písemné  žádosti  

d) s dokumentem „Analýza škol “ byli všichni ředitelé škol seznámeni. 

Je nutné zpracovat kritéria a metodiku k dopracování analýzy a  rozeslat ji ředitelům škol. 

e) podpora aktivit seniorů – pan Slába projedná a pozve na příští jednání komise zástupce komise 

zdravotní a sociální 

f) splněno, zástupce komise bude zván na kontrolní dny vedení Města ve školách zřizovaných 

SM 

g) splněno, seznam investic na vybavení škol byl dodán a zpracován, materiál byl předán 

k dopracování a konečné realizaci náměstkům primátora, finanční prostředky budou 

přerozděleny na jednotlivé školy. 

- vedení Města přislíbilo zřízení pracovní pozice pro zajištění a spolupráci se školskými 

zařízeními při zpracování projektů a grantů   

- seznam o probíhajících a realizovaných investicích na školách v letošním roce připraví 

vedoucí OKŠT 

 

4.   Příprava zprávy o stavu a rozvoji škol a školských zařízení zřizovaných SM KV 

Navrhovaná zpráva by měla být analytickou součástí dokumentu „Analýza škol“. Podkladem by 

mohly být výroční zprávy jednotlivých škol. Přípravou „Zprávy“ se budou zabývat členové komise. 

 

5.   Různé, diskuze 

Komise diskutovala o zřízení vysoké školy v Karlových Varech. Dále probírala demografický vývoj 

počtu obyvatel v Karlových Varech. Komise požaduje do tabulky doplnit sloupec občanů 60. letých a 

starších. 

 

6.   Návrh  usnesení  

Komise ŠVD ukládá panu Slábovi projednat a pozvat na příští jednání komise zástupce komise 

zdravotní a sociální v souvislosti s podporou aktivit seniorů. 

Hlasování: pro:   Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, JUDr. Radan Večerka, Mgr. 

    Jana Petříková, Věra Bartůňková, Zdeněk Slába 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 



Komise ŠVD ukládá tajemnici komise, pokud by Magistrát města Karlovy Vary uhradil dotazníkové 

šetření typu Mapa školy (SCIO) nebo Barvy naší školy ( Barvy života ) potvrdit zájem základních škol 

do 16.10.2011 

 

 

Hlasování: pro:   Mgr. Hana Janischová, Mgr. Jan Poula, JUDr. Radan Večerka, Mgr. 

    Jana Petříková, Věra Bartůňková, Zdeněk Slába 

   proti:    nikdo 

  zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

 

Termín příští komise bude 16. 11. 2011 od 15:00 hod. v Základní škole, Konečná 25. 

Dne: 6. 10. 2011 

Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise    ____________________ 

                    

                

          

         ____________________ 

        Mgr. Hana Janischová   

         předsedkyně komise 


